
Bratislavské letisko je lepšie prenajať ako predať

Author: SITA | Published: 25.01.2011

Ak štát nechce ďalej prevádzkovať bratislavské letisko, mal by ho podľa poslanca parlamentu a exministra
dopravy Ľubomíra Vážneho (Smer-SD) radšej prenajať na základe koncesie ako predať. Vážny si však myslí,
že výrazná preferencia predaja majetku so všetkým, čo s tým súvisí, zvíťazí nad schválenou koncepciou
letiska. Zdôvodnil to najmä možnou tučnou províziou pre predávajúceho, čiže „štát zastúpený súčasnou
koalíciou“.

Ministerstvo dopravy navrhuje prenájom bratislavského letiska alebo jeho rozvoj cez inú formu
verejno-súkromného partnerstva, informoval v pondelok denník Sme s tým, že získal priebežnú podobu
návrhu rozvoja letiska. Koncepcia rozvoja letiska v Bratislave, pre ktoré chce rezort dopravy nájsť
strategického partnera, by mala byť hotová do konca februára. Podľa odborníkov príjmy z dlhodobého
prenájmu letiska za celé obdobie 20 až 30 rokov môžu byť však nižšie ako jednorazové výnosy z jeho
predaja. Podľa predbežného návrhu rozvoja letiska by ho mohol súkromný partner začať prevádzkovať už
koncom roku 2012. Výberové konanie by sa tak podľa novín malo začať ešte druhom polroku tohto roka. Do
rozvoja letiska je pritom potrebné investovať v najbližších desiatich rokoch okolo 350 mil. eur. Tieto
peniaze by mali ísť najmä na rozšírenie nového terminálu na mieste starej budovy, ako aj na opravy
vzletových a pristávacích dráh či výstavbu odmrazovacieho stojiska pre lietadlá.

25.01.2011 09:38, SITA

1/1


